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Førstestatsadvokat Lasse Qvigstad mener det er "lite hensiktsmessig" at Borgarting
lagmannsrett skal ta stilling til innsyn i de delene av opptakene fra Treholt-saken som fortsatt er
gradert og hemmeligstemplet.

Påtalemyndigheten har svart på spørsmål fra lagmannsretten vedrørende opplegget for den
kommende behandlingen av medienes begjæring om innsyn i de delene av Treholt-opptakene
som det så langt ikke er gitt innsyn i. Det skjer etter at Høyesterett i vår avsa kjennelse om at
lagmannsretten skal behandle begjæringen i lys av den europeiske menneskerettskonvensjonens
artikkel 10 om ytrings- og informasjonsfrihet. I sommer ga PST og påtalemyndigheten mediene
tilgang til opptakene fra de delene av Treholt-saken som gikk for åpen rett. Det som fortsatt
gjenstår - og som utgjør hoveddelen av materialet - er opptakene fra de delene som gikk for lukket
rett. Førstestatsadvokat Lasse Qvigstad opplyser nå i brev til lagmannsretten at det er igangsatt et
arbeid med sikte på avgradere hele eller deler av dette materialet. Qvigstad mener imidlertid det
er "utsteder" av materialet som må ta stilling til dette, og ikke lagmannsretten.
"Verken påtalemyndigheten eller domstolene er utsteder av informasjonen og har således
ikke noen selvstendig myndighet i spørsmålet om gradering", skriver Qvigstad i sitt siste
brev til lagmannsretten. Her kan du lese hele brevet.
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Nei
Nei
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